教育事務委員會 Panel on Education

在2019年11月1日的政策簡報會及會議上 就議程項目"教育局局長就行政長官2019年施政報告作出簡報"下提出, 並在2019年12月6日會議上通過的議案

Motion proposed under agenda item "Briefing by the Secretary for Education on the Chief Executive's 2019 Policy Address" at the policy briefing-cum-meeting on 1 November 2019 and passed at the meeting 6 December 2019

議案措辭

本委員會要求教育局:

- (1) 嚴肅追究違法違紀老師,包括發放煽動仇恨言論或慫恿 學生參與非法集會或街頭暴力事件;
- (2) 向所有學校的學生呼籲不要在網上發放任何暴力罪行或 仇恨言論。

(葛珮帆議員及張國鈞議員動議)

Wording of the Motion

(Translation)

This Panel urges the Education Bureau to:

- (1) seriously pursue the responsibility of teachers who have breached the law and discipline, including disseminating comments that incite hatred or persuading their students to participate in unlawful assemblies or street violence;
- (2) call upon the students of all schools not to disseminate on the Internet comments relating to violence offences or hatred.

(Moved by Hon Elizabeth QUAT and Hon CHEUNG Kwok-kwan)